
Generalforsamling onsdag d. 22.02.2023 kl. 19.15 

Afholdes i Bowl’n’Fun 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Valg af formand ( i ulige år ) 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

På valg er Inge Albrektsen – modtager gerne genvalg 
Jens Støvring – modtager gerne genvalg 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant  
9. Eventuelt  

  

Fremmøde 16 stemmeberettigede medlemmer 

1. Bestyrelsen foreslår at Hans Mikkelsen vælges som dirigent. Generalforsamlingen accepterer. 

Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet 

2. Jens Støvring fremlægger bestyrelsens beretning. 
Generalforsamlingen godkender beretningen. 

3. Kasserer Grethe Mikkelsen fremlægger regnskabet som godkendes uden anmærkninger. 
Der spørges ind til budgetterede priser på b. la. baneleje mv. for sæson 2023/2024. Det er 
vanskeligt at sætte eksakt budget da vi mangler kontraktudkast fra Bowl’n’Fun, med nye priser. 

4. Der er ingen indkomne forslag 
5. Jens Støvring vælges som formand uden modkandidat 
6. Inge Albrektsen genvælges til bestyrelsen 
7. Frank Sørensen vælges som suppleant 
8. Keld Andersen modtager genvalg som revisor og Jan Bruun som suppleant 
9. Et medlem vil gerne drøfte holdsætning, bl.a. ændring af 4-mands Open til 3-mands Open. 

Generalforsamlingen er ikke ubetinget enige. Dirigenten lukker debatten, da den må henføres til et 
klubmøde. 
 
 
Generalforsamlingen afsluttes med centrets buffet. 
 
 
Referent 
Lisbeth Støvring 
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Velkommen til generalforsamlingen.  
 
I henhold til foreningens vedtægter burde dette punkt 
indeholde en en formandsberetning, men da vi gennem 
efterhånden en håndfuld år nu har været uden formand, 
vil det være en kort redegørelse fra bestyrelsen, som 
træder i stedet. 
 
Vi vil starte med at byde officielt velkommen til vores 
medlemmer fra Års, som jo desværre på en lidt trist 
baggrund har fundet vej til vores klub. Vi håber I har følt 
jer taget godt imod – det er en vigtig del af HIK Bowling, at 
man føler sig som en del af fællesskabet. 
Velkommen til jer! 
 
Året startede som 2021 sluttede. I hvert fald for den del 
som hidrører vores træningsmuligheder. Med Coronas 
greb i landet, var hallen lukket, og dermed var der også sat 
en bremse for træningen.  
 
Heldigvis kunne vi tidligt på foråret, og i tide inden 
turneringsstart, igen støve kuglerne af, efter de har ligget 
næsten 2 år i isolation.  
Den sportslige status i skrivende stund er at vores hold er 
placeret således: 
 



Bestyrelsens beretning 2022 d. 22.02.2023 

 2 

4-mands Open, D-rækken: Nr. 7 af 8 hold 
4-mands Open, B-rækken: Nr. 7 af 8 hold 
3. division herrer: Nr. 5 af 7 hold 
1. division herrer: Nr. 1  
 
Samlet set må vi sige at turneringen for nuværende går 
tilfredsstillende, men der er et stykke vej endnu til maj, så 
tingenes tilstand kan selvfølgelig ændres. Både opad – og 
nedadgående. 
 
Bestyrelsen har haft en del – lad os kalde det udfordringer 
- med Bowl’n’Funs ledelse. Som vi vist alle ved, har der 
været så mange udskiftninger blandt personalet, at ingen 
vist helt hvad ugens centerchef hedder. Da der ikke sker 
overdragelse af aftaler mellem HIK og Bowl’n’Fun, når 
personalet i centret udskiftes, er det altså noget op ad 
bakken, når bestyrelsen skal begynde forfra næsten ved 
hvert vagtskifte. Vi håber der er mere ro på nu.  
Udfordringerne har for en stor del drejet sig om 
fejlposteringer på konti, og manglende ”evne” fra, eller 
tilladelse til personalet, til at korrigere fejl. Hvis vi ser på 
kassereren, kan vi tælle en del flere grå hår på hendes 
hoved end vi kunne sidste år ved samme tid, og vi tilskriver 
den nye hårfarve hendes uendelige kamp for de korrekte 
tal på de udsendte fakturaer. 
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Vi havde sendt vores 2 skrappeste forhandlere til møde 
med Bowl’n’funs distriktschef i november måned, i 
forlængelse af at bestyrelsen havde modtaget klage over 
banebehandling, efter turneringskampe i centret. Chefen 
lovede at stramme op med rengøringsfirmaet, og vi håber 
at det er effektueret, så der ikke siden har været den slags 
problemer. 
På mødet blev også drøftet de forkerte faktureringer, og 
chefen lovede at rette op på det. Tilsyneladende er det 
ikke helt på plads endnu. 
På mødet blev vi samtidig gjort opmærksom på, at der vil 
komme prisændringer på baneleje, og at vi vil miste nogle 
af de fordele vi hidtil har haft, når den nye kontrakt skal 
træde i kraft til juni i år. 
Vi afventer stadig kontraktudkast fra Bowl’n’fun. 
 
På sidste generalforsamling, blev bestyrelsen af 
forsamlingen opfordret til at bruge af egenkapitalen til 
fælles gavn. Bestyrelsen gik i tænkeboksen nogle måneder, 
og valget faldt på at forsøge at gentage succesen fra 
tidligere fællestur til St. Binderup Kro. Igen var vejret med 
os, og vi havde en dejlig tur med fællesskabet i fokus. 
 
Det tidligere ”Klublotto” med årligt salg af lodder, til fordel 
for ungdomsafdelingen, har bestyrelsen valgt at udfase. 
Dels er vores ungdomsafdelingen så lille som den kan blive, 
og dels vil Bowl’n’Fun ikke mere sponsorere lotteriet. 



Bestyrelsens beretning 2022 d. 22.02.2023 

 4 

Udfasningen sker i praksis på den måde, at der hver måned 
udtrækkes 2 vindere af et gavekort på 200,- kr. til byens 
butikker, blandt alle klubbens medlemmer. Når man en 
gang er udtrukket, kan man ikke udtrækkes mere i dette 
kalenderår. Vi fortsætter på denne måde indtil 
lottopengekassen er tom. Pt. er indestående ca. 15.000 kr. 
 
I forlængelse af kassererens mellemregninger med 
Bowl’n’Fun har bestyrelsen vedtaget – uden at skulle 
trætte generalforsamlingen med detaljer – at Grethe har 
fået en mobiltelefon med Mobilepay, kun til brug for 
foreningens regnskab. Fremover vil det derfor være 
hensigtsmæssigt at benytte sig at MobilePay til indbetaling 
af kontingent og kampafregning, samt udbetaling af kørsel.  
For dem som ikke bruger MobilePay modtager kassereren 
selvfølgelig gerne kontanter – men der skal ikke indsættes 
penge på konto i centret fremover. 
 
Også i 2022 har vi deltaget i afviklingen af AMBU dagene. 
Det var som altid hyggeligt at være en del af – om end 
konceptet denne gang var lidt anderledes end vi kender 
det fra tidligere år. Der var ikke så mange gæster, når der 
ikke var koncerter på scenen ( og det forlyder at der vil 
blive lavet ændringer i forhold til at tiltrække gæster i år ). 
Vores indsats med AMBU plejer at drysse lidt mønt i 
klubkassen, som gør at vi indtil videre har kunnet holde 
kontingentet stabilt. 
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Slutteligt en kæmpe tak til dem som gør et stort arbejde 
med turneringsplanlægning, holdsætning og oliering til 
træning og kampe. Det betyder så meget, at der er nogen 
som vil tage det arbejde på sig. 
 
Præcis som vi plejer, vil jeg sige at når generalforsamlingen 
om et øjeblik skal vælge ny bestyrelse, vil jeg bede jer 
huske på, at bestyrelsen bliver som medlemmerne vælger 
den - og at vi har tilliden til, at den valgte bestyrelse består 
af medlemmer som kan og vil arbejde til fælles gavn for 
hele klubben og alle dens medlemmer! 
Husk, en forening er kun så stærk som dens medlemmer, 
så hvis alle trækker lidt af læsset og vi trækker i samme 
retning – bliver vi rigtigt stærke.  
Med ønsket om en god sæson, og et godt nyt år – Tak 
herfra! 


